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Velice rád bych zde vyzdvihnul práci našich hasičů, kteří se podíleli na úklidu obce ve svém volnu a kteří si 

brali dovolenou, aby pomohli. Bez jejich pomoci bychom úklid obce nestihli v tak krátké době. A jestli mohu 

vyzdvihnout některé z nich, tak zvláštní poděkování ode mně patří panu Jiřímu Štolcovi a panu Petru Sobotkovi 

staršímu, kteří zde se mnou byli po celý týden úklidu vždy v dobré kondici a náladě a nenechali na mě spadnout tíhu 

okamžiku. Byl jsem velice mile překvapen solidaritou našich občanů, jak při úklidu samotném, tak ve vybrané finanční 

částce v naší povodňové sbírce. Možná, že teď někoho zklamu, ale rozhodl jsem se přehodnotit své minulé 

stanovisko. Po dohodě se zastupiteli nebyly vybrané peníze darovány nikomu z naší obce, ale po zralé úvaze byly 

věnovány nedaleké obci Budiměřice. Byl jsem se tam podívat a myslím, že naše peníze směřovaly do správného 

místa. Peníze jsem předal osobně panu starostovi, který vybere konkrétní rodinu, kam naše peníze poputují. Ještě 

jednou se omlouvám všem, které jsem uvedl v omyl, ale myslím, že to všichni pochopíte. Věřím, že naši obec dáme 

do pořádku z našich našetřených peněz a z dotací od kraje, které jsme vyjednali. Myslím si, že to nejsou malé peníze. 

Nechci se zde rozepisovat o žádných velkých akcích, ale budeme pracovat na tom, aby se podobná situace 

neopakovala, a nebo s jinými (menšími) následky. 

Na konec ještě jednou krásné léto  a   děkuji všem, Jiří Kohout, starosta obce. 

 

PLÁNOVANÉ AKCE SDH VINAŘICE 

31. 7. – 4. 8. 2013 – 21. ročník tábora 

31. 8. 2013 – táborák na ukončení prázdnin 

14. 9. 2013 – Definitivní termín výletu do 

zábavního parku MIRAKULUM v Milovicích 

(více info: www.mirakulum.cz). Odjezd z 

autobusové zastávky pod hospodou v 9.00 

hod. Zájemci se prosím hlaste včas na tel: 

605475543 – K. Slaná. 

EDITORIAL 

        Vážení spoluobčané, právě se nacházíme v období 

prázdnin a dovolených, a tak mi nejprve dovolte popřát 

vám krásné léto a příjemnou dovolenou.  

Na úvod tohoto mého sloupku bych se ještě jednou 

vrátil k lokální záplavě v naší obci. Vím, že jsme toho již 

hodně řekli i napsali. Vydali jsme narychlo mimořádné číslo 

Vinařických listů, ale já bych zde rád znovu poděkoval všem 

našim občanům, firmám a hlavně hasičům, kteří se podíleli 

na samotném zákroku, ale i na konečném úklidu obce. 

Proto jedno malé připomenutí: Na zásahu se podíleli - Sdh. 

Semčice, Sdh. Dobrovice, Sdh. Chloumek, Sdh. Vinařice, 

dále firmy Autodoprava Lukáš Bým, Radek Makovec, Stavo 

Havel, H-intes, Colas, Vaněček Vladimír, Dostál Petr, 

zámečnictví Dufek Jiří + Kulich Jaroslav. 
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Veřejná sbírka – povodně 

Dne 5. 6. 2013 byla zastupitelstvem obce vyhlášena veřejná sbírka na pomoc povodněmi postiženým obcím.  

Celkem se ke sbírce připojilo 23 rodin a vybralo se 21 800 Kč. Obec tuto sbírku dorovnala částkou 18 200 
Kč na celkových 40 000 Kč. Protože naši obec záhy po vyhlášení sbírky postihly bleskové záplavy, mělo 
zastupitelstvo v úmyslu nechat vybrané peníze v obci a použít je na likvidaci škod, které záplavy způsobily 
zde u nás.   

Jak se později ukázalo, se záplavami v naší obci si hasiči i ostatní dobrovolníci poradili a vše bylo dáno, do 
někde alespoň provizorního pořádku, celkem rychle. Zastupitelstvo rozhodlo, že vybrané peníze budou 
potřebovat v jiné povodní postižené obci více, a tak dne 5. 7. 2013 bylo starostou obce Jiřím Kohoutem 
osobně předáno 40 000 Kč starostovi obce Budiměřice na Nymbursku, kde povodeň vyplavila domy 
několika mladým rodinám.  

Děkujeme tímto občanům, kteří se ke sbírce připojili. Děkujeme za jejich solidaritu. 

Za zastupitelstvo obce, Petra Tůmová 

 

PODĚKOVÁNÍ 

Chtěla bych za naši rodinu poděkovat všem hasičům a lidem co nám o bleskové záplavě, která nás postihla, 
pomáhali čerpat vodu a ochránit náš dům před zatopením. Moc děkujeme. V. Bečvářová 

 

INFORMACE OBCE 

� V červnu byla opravena kaplička a bude u ní nově přeložen také chodník. 

� V červenci byla učiněna zakázka na vybudování nového povrchu silnice u požární nádrže. Realizace by 

měla proběhnout v následujících měsících. 

� Práce na chodníku u paní Hruškové bude obnovena po ukončení jednání na odkup části pozemku pod 

tímto plánovaným chodníkem. 

� U Butiku na hřišti byla udělána nová udírna a dokončena zástěna. 

� Nadále se průběžně pokračuje v úklidových pracích po záplavách. 
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CO SE DĚLO V ČERVNU A ČERVENCI? 
 

Dětský den a třetí ročník 

rodinného lumpačení se letos 

konal 22. června. Mimo klasických 

disciplín jako je skákání v pytli, shoz 

plechovek, nebo například střelba na 

terč si mohly děti vybrat vzor, který 

jim Lenka Kohoutová nebo Helena 

Štolcová zdatně nastříkaly na 

červený, modrý nebo šedý šátek. 

Když si všechny děti vyzkoušely 

všechno, začal očekávaný souboj 

rodinných týmů. Soutěžilo dvanáct 

rodin v celkem pěti disciplínách 

(slalom s kolečkem, společně na lyžích, prolézání tunelem, přenos knoflíků brčkem a na závěr přetahovaná.) 

Zapojili se malí i velcí a všichni se dobře bavili. O vítězství se pro letošní rok podělil tým rodiny Vilhelmovi 

a Bečvářovi, odměna ale čekala na všechny a vítězové svůj dort za prvenství nechali rozkrájet všem! 

Děkujeme. ☺ Velké poděkování však patří všem, kteří přiložili ruku k dílu a s touto akcí pro děti pomohli!!!  

Kamila Slaná 
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Dne 6. července 2013 se uskutečnila na místní louce druhá letní Vinařická zábava. Tuto 

zábavu navštívilo 93 hostů. Podle počtu vypitých piv i počtu návštěvníků by se dalo usoudit, že patří 

k  vydařeným zábavám. Po celý večer až do brzkých ranních hodin jsme mohli poslouchat skupinu Difur 

Band, která nám hrála písničky jak ze svého repertoáru, tak i na přání hostů. Děkujeme ☺. Poděkování také 

patří panu Vaněčkovi a paní Vaněčkové za celovečerní pohoštění a v neposlední řadě našemu starostovi 

obce panu Jiřímu Kohoutovi, díky kterému se zábava uskutečnila. 

Doufáme, že třetí ročník letní Vinařické zábavy bude alespoň tak dobrý jako ten letošní. 

Jan Sucharda, velitel SDH Vinařice. 

         

Dne 13. července 2013 uspořádali členové SDH Vinařice posezení s občerstvením na místním 

hřišti, kterého se zúčastnilo asi 35 lidí. Nutno podotknout, že pohoštění, respektive kýtu sponzoroval Martin 

Bým, ostatní hradili hasiči. Tato akce byla poděkováním všem, kteří pomáhali při velké vodě nebo 

následném úklidu v obci. Při tomto nepříjemném zásahu nám pomáhali z okolních sborů členové SDH 

Chloumek, SDH Semčice a SDH Dobrovice. 

Tímto by chtěl za náš sbor poděkovat ještě jednou všem, kteří při této akci pomáhali.  

Jiří Mann, starosta SDH Vinařice. 

 

SPOLEČENSKÁ KRONIKA 

Narození:  Buček Patrik (červen);              Dufek Adam (červenec) 

 

Jubileum:   Jonášová Květoslava (červen, 90 let) 

 

Úmrtí:   Stránská Eva (červen) 
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ROZHOVOR 

Dlouho působil ve veřejných funkcích při práci pro obec. Dlouhých 14 let byl starostou 
dobrovolných hasičů a 3 roky byl starostou obce. Jistě mu patří poděkování, protože pro obec toho udělal 
jako málokdo, např. za jeho starostování vznikla aktuální 
podoba hřiště u Butiku, které se stalo společenským 
centrem celé obce a spousta dalšího. V současné době se 
však z veřejného života stáhl a na obecních, ani 
hasičských akcích ho již téměř nepotkáte, což je škoda.  
Ve stejném duchu vznikl i tento „rozhovor“, moderně a 
neosobně přes email.  Pokud stále netušíte, kdo 
odpověděl na mé otázky, tak to nebyl nikdo jiný, než 
minulý starosta Milan Hruška. Příjemné čtení. K. Slaná 

1) Na Vinařicích jsi vyrůstal. Bylo vždy jasnou volbou, 
že zde chceš žít, nebo jsi měl někdy zaječí úmysly?  

To nejde tak říct, krátce po studiích jsem odešel 
na vojnu, poté jsem se oženil a nějaký čas jsem bydlel v 
Dobrovici u rodičů mé manželky. Pár let jsme bydleli i v 
obci Chloumek. Nikdy jsem si nedokázal představit 
bydlet ve městě v nějakém paneláku (králíkárně) třeba v devátém patře a ve svém bytě luštit co vaří sousedi 
pode mnou. Přestože jsme s manželkou byli mladí, brzy jsme si začali budovat vlastní dům. Vinařice mám 
v srdci, nikdy bych neměnil.  

2) Dlouho jsi se veřejně angažoval jako starosta hasičů, později jako starosta obce. Co ti práce v těchto 
funkcích dala a vzala?  

To je pravda, od roku 1993 jsem rovnýma nohama spadl do funkce starosty hasičů po náhlém úmrtí 
starosty p. Josefa Kašpara. Snažil jsem se hasiče udržet v aktivní činnosti, kterou nasadil p. Kašpar. Ovšem 
člověk, pokud bude sám, nikdy nic bez pomocí druhých nedokáže. V době mé hasičské kariéry jsem k sobě 
měl opravdu super hasiče a hasičky všech věkových kategorií. Udělali jsme spousty práce, ale i spousty 
zábavy, což nám okolní SDH mnohdy záviděly. Za to všem moc děkuji. V roce 2007 jsem za p. Radka 
dočasně převzal starostování obce po řádných volbách do konce volebního období a starostování SDH jsem 
k 31. 12. 2007 ukončil. Co mě obě funkce daly? Poznal jsem lidi, jejich jednání, povahy, přístupy a hlavně 
charakter, dobrý pocit z dobře vykonané práce, navázání spousty nových kontaktů. Co mě obě funkce vzaly? 
Čas, který jsem do toho vložil, jsem mohl trávit s rodinou nebo nad svými koníčky.  

3) V létě tě hodně zaměstnává příprava tábora, letos již 21. ročník, jak se za tu dobu tábor změnil a co tě 
na něm stále baví?  

Po nástupu do funkce starosty SDH v roce 1993 jsme se jako hasiči dohodli, že bychom mohli my 
chlapi (bez manželek) udělat pro děti z naší obce na obecní louce krátký letní tábor - a hned to mělo velký 
spád. Přestože jsme neměli žádné zkušenosti, sehnali jsme stany (každý jiný), kotle na vaření, z Jirky 

MEDAILONEK    MILANA HRUŠKY: 

Narozen v roce 1963 ve znamení Vodnář. 

Ženatý, má tři syny.  

Práce: THP fy. Tereos TTD a.s.  

Oblíbené jídlo: řízek a bramborový salát.  

Co nemá rád: koprovku, špenátovou polévku, 
podrazáky a rektální horolezce.     

Záliby/koníčky: rodina a práce na zahradě.  
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Pospíšila se stal hlavní kuchař, z hasičů vedoucí a sehnat se podařilo i sponzory, kteří tuto naši akci 
podpořili.  

Tábor má v letošním roce 21. ročník a stal se již tradiční činností SDH, změnilo se velmi mnoho: vyměnila 
se jedna generace, z dětí se staly vedoucí, proběhla během let rekonstrukce přístřešku, postavil se úplně nový 
zděný butik, vytvořily se lepší podmínky, máme nové stany, záchody, sprchu, vybudovalo se nové hřiště, 
koupilo se spousty vybavení - stoly, trouba, kotel na vaření, sportovní vybavení atd. Celkem za 20 let se v 
táboře vystřídalo více než 1000 dětí z různých koutů republiky - o našem táboře se děti dozvěděly od 
příbuzných, kamarádů, spolužáků. Po celou dobu konání všech ročníků tábora se nikdy nepoužily peníze z 
kasy SDH, což řada novodobých hasičů bohužel již neví. Tábor se vždy financoval z peněz od dětí, zpočátku 
od vedoucích a z peněz od sponzorů, za které jim děkujeme - hlavně v dnešní době, kdy je těžké sehnat 
každou korunu! 

Co mě na tom baví? Je pravdou, že je potřeba moc týmové práce, ale pokud je kolem tebe spousta 
podnikavých, akčních vedoucích, pak to musí přinést výsledek - a to je spokojenost dětí, které náš tábor 
opakovaně navštěvují a v táboře se jim líbí (v táboře je vždy kolem 70 táborníků – dětí, vedoucích, 
personálu). Věřím, že i letošní 21. ročních se zařadí mezi úspěšné, že nám bude přát počasí a vše dobře 
dopadne dle plánu. Držte nám palce! Věřím, že se tato tradice udrží i v budoucnu a budu moci předat žezlo 
novému nástupci!  

4) Jak odpočíváš a trávíš volný čas?  

Občas se podívám do občanky, a tak se snažím 
odpočívat, ale toho volného času moc není. V poslední době 
jsem si odpočinul fyzicky na velké ceně závodů F 1 v Německu, 
kde jsem strávil celý víkend a osobně jsem se setkal s jezdci 
stáje Mercedes Nico Rosbergem a Lewisem Hamiltonem. Byl to 
můj sen z dětství, který se mi splnil až v druhém poločase mého 
života. 

5) Je něco, na co jsi ve svém životě opravdu hrdý?  

Jsem hrdý na vše, co jsem v osobním, ale i veřejném 
životě dokázal, co se mi podařilo, a především na svou rodinu.  

6) Chceš něco vzkázat lidem, máš nyní možnost?  

Chci všem popřát, aby se v této růžové době měli co 
nejlépe, aby si nezáviděli, neubližovali si, aby spolu 
komunikovali a hlavně všem přeji pevné zdraví, štěstí a pohodu. 

Milan Hruška 

Kontakty VL: Editace - Kamila Slaná,  vinarickelisty@seznam.cz; Kontrola a info obce - Jiří 

Kohout, Vladimíra Bečvářová, Petra Tůmová, za SDH – Jiří Mann, Jan Sucharda; 

www.obecvinarice.cz;  obecvinarice@obecvinarice, Obec Vinařice 65, Dobrovice 294 41 ; 

tel:326386693   Náklad: 135  výtisků. 


